



Dear Square Dance Community

We, the new Swiss EAASDC representatives, send you a warm "Grüezi" from Switzerland and wish you a fulfilling new square dance year 2024. We both feel a strong connection to square dancing. Christian learned to dance and call in Germany 25 and 21 years ago respectively. His hobby brought him to Switzerland, where he calls for the HABSBURGER QUEEN'S SHUFFLERS and met Marianne. We live in Switzerland, dance and call with the HQS and the SWISS SMILEY DANCERS, but also love to visit square dance events in our neighboring European countries. A trip to the cradle of square dancing, to America, is still on our wish list. It is an honor for us to represent the interests of Switzerland on the board of the EAASDC. We are looking forward to this exciting task and to meeting new square dance friends.

Christian Mack and
Marianne Baumgartner-Mack

EAASDC Representatives for
Switzerland

Translated by Editor

Representative / Vertreter
Switzerland Schweiz
Liechtenstein Liechtenstein

Christian Mack und
Marianne Baumgartner-Mack

Tel: +41 78/403 2950

E-Mail: representative.ch@eaasdc.eu

Liebe Square Dance Community

Wir, die neuen Schweizer EAASDC Repräsentanten, schicken euch ein herzliches „Grüezi“ aus der Schweiz und wünschen euch ein erfülltes neues Square Dance Jahr 2024. Wir fühlen uns beide dem Square Dance stark verbunden. Christian lernte vor 25 bzw. 21 Jahren in Deutschland tanzen und callen. Sein Hobby brachte ihn in die Schweiz, wo er für die HABSBURGER QUEEN'S SHUFFLERS callt und Marianne kennenlernte. Wir leben in der Schweiz, tanzen und callen bei den HQS und den SWISS SMILEY DANCERS, besuchen aber auch liebend gerne Square Dance Veranstaltungen in unseren europäischen Nachbarländern. Eine Reise in die Wiege des Square Dance, nach Amerika, steht noch auf unserer Wunschliste. Es ist uns eine Ehre, die Interessen der Schweiz im Vorstand der EAASDC vertreten zu dürfen. Wir freuen uns auf diese spannende Aufgabe und darauf, neue Square Dance Freunde kennenlernen zu dürfen.

Christian Mack und
Marianne Baumgartner-Mack

EAASDC Representatives für die Schweiz